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Bijlage 02 bij de agenda van de ALV  

 

1. Bestuur 

Het was, zoals gebruikelijk, een druk jaar voor de zeven bestuursleden. Verscheidene bijzondere 

zaken moesten opgepakt worden. In het vervolg van het verslag kom ik daar op terug. 

 

De samenstelling van het bestuur is enigszins veranderd: 

- Niels Hart    Voorzitter 

- Willem van Oudshoorn  Secretaris 

- Klaas Andringa   Waarnemend penningmeester 

- Frits van Zoest   Wedstrijdsecretaris 

- Marion Geluk    Lid (Activiteitencommissie) 

- Hanneke Andringa   Lid (financiële zaken) 

- Casper Heerma van Voss   Lid (Commissie Public Relations en Communicatie) 

 

2. Ledenbestand 

De vereniging telde per 1 september 2022 163 leden. In de loop van het seizoen hadden we helaas te 

maken met een aantal overlijdensgevallen en ook met verscheidene opzeggingen. Maar we mochten 

ook een aantal nieuwe leden verwelkomen. Dat resulteert dat er op 1 september 2024 160 leden zijn. 

 

3. Activiteiten 

 

Wat zijn globaal de activiteiten in dit seizoen geweest: 

 Competitie 2023/2024; 

 Kerstdrives; 

 Oliebollendrive; 

 Derby met Honkvast (02-03-2024); 

 Paasdrives; 

 Lentedrive (13-04-2024); 

 Einddrives; 

 Vrijwilligersdag (27-07-2024); 

 Deelname aan Deltabokaal en districtsviertallen. 

 Zomerbridge; 

 Cursusavonden in augustus; 

 Inloopavond voor (nieuwe) bridgers; 

 Cursus in het kader van “Samen denken, samen doen”. 

 

4. Bestuursvergaderingen 

Gedurende dit verenigingsjaar heeft het bestuur 5 keer vergaderd. Vermeldenswaard hierbij is dat we 

meestal in de kantine van Boonstoppel Truckservice BV vergaderd hebben. Waarvoor dank. 

Daarnaast heeft het Dagelijks Bestuur 2 keer vergaderd. Bedenk hierbij wel, dat er ook veel zaken via 

WhatsApp en mail aangekaart en opgepakt worden. 

 

Veel onderwerpen zijn tijdens deze vergaderingen de revue gepasseerd. De belangrijkste zijn: 

- Evenementen; 

- Evaluatie van de diverse activiteiten; 

- Overleg met Palet Welzijn; 

- Ledenwerving en ledenbehoud; 

- Public relations; 

- Nabespreking Algemene Ledenvergaderingen seizoen 2023/2024; 

- Voorbereiding Algemene Ledenvergadering seizoen 2024/2025; 
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- Samenstelling bestuur en commissies; 

- Financiën; 

- Sportplatform; 

- Vrijwilligers; 

- Overleg met Stichting Gouwe Bridge; 

- Project Samen denken, samen doen. 

 

5. Commissiezaken 
In de jaarverslagen van de Activiteitencommissie en de Commissie Public Relations en Communica-

tie zal ongetwijfeld aandacht geschonken worden aan de activiteiten en public relations. Hetzelfde 

geldt voor de Lief-en-Leedcommissie. 

 

6. Palet Welzijn 

Ook dit jaar is er een aantal malen vergaderd met een vertegenwoordiging van Palet Welzijn. Het be- 

langrijkste discussiepunt was (nog steeds) de huur, Uiteindelijk hebben we toch een forse korting op 

de huur gekregen. Voor 2024. Daartegenover staat dat wij de helpende hand bieden bij de werkzaam-

heden achter de bar. 

 

7. Externe contacten 

Naast alle zaken die er intern besproken worden (bestuur, Dagelijks Bestuur, commissies) is er ook af 

en toe contact geweest met andere verenigingen c.q. instanties. Om een indruk te geven vermeld ik de 

belangrijkste. 

- Palet Welzijn; 

- Gemeente Waddinxveen; 

- Bank (financieel gemachtigden, UBO); 

- Kamer van Koophandel (samenstelling bestuur, UBO); 

- Nederlandse Bridgebond; 

- District Rotterdam e.o. (viertallen). 

 

8. Project Samen denken, samen doen 

Vorig jaar zijn we begonnen met dit project. Op donderdagmiddag geven Frits en Casper les aan een 

groep cursisten. Op dinsdagavond wordt door Klaas en mij lesgegeven. 

Heel in het kort houdt het project in, dat Waddinxveners van 60+ een gezellige middag of avond 

wordt aangeboden. En als bridgeclub doen wij dat natuurlijk middels een bridgecursus. 

 

Inmiddels hebben we de cursus KwikBridge  (3 lesmomenten) en de cursus ”Bridge in een flits 1” 

(circa 20 lesmomenten) en de eerste hoofdstukken van “Bridge in een flits 2” (11 lesmomenten) 

gegeven. Eind november zullen we het project afronden. 

 

We zijn er nog niet echt mee bezig, maar we hopen en verwachten, dat een deel van de cursisten lid 

zal worden van onze club. Thans zijn er op de donderdagmiddag nog zo’n 30 cursisten en op de dins-

dagavond 42 cursisten actief. 

  

9. Sportgala Waddinxveen 

Dit jaar vond op 1 maart sportgala Waddinxveen plaats. Ook dit jaar is er een vrijwilliger van onze 

club voorgedragen als vrijwilliger van het jaar. Helaas won onze Piet Grootendorst niet. Niettemin 

kreeg hij wel een bos bloemen, omdat hij de oudste voorgedragen vrijwilliger was. 

 

10. Cursisten op de clubavonden 

Zoals elk jaar verzorgt Sylvia, onze clubdocente, verscheidene cursussen. Elk jaar komt er dan wel 

een aantal cursisten op onze club proefdraaien. Dat valt eigenlijk nooit mee. Maar dat weten we vast 

nog wel van onze eigen eerste ervaringen. Dit jaar is een vijftal regelmatig komen bridgen. We hopen 
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natuurlijk dat ze lid worden. Wat hierbij kan helpen is de druk om snel te bridgen wat te verlagen 

(drie spellen in een halfuur). Maar ook van invloed is onze houding naar de nieuwelingen. 

 

Willem van Oudshoorn 

Secretaris 


